
 

 

 

Številka: 900-261/2024-2 

Datum: 24. 10. 2024 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 

 

8. seje sveta, ki je bila 22. oktobra 2024 , s pričetkom ob 17. uri,  v prostorih MOL SLS – Galerija Gunclje, Kosijeva 

ul. 1, Ljubljana. 

 

Sejo je sklical predsednik sveta Četrtne skupnosti Šentvid g. Damijan Volavšek, ki je sejo tudi vodil. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Gašper Bakač, Mateja Brus, Janez Cedilnik, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Matija Jutraž, Klas Lesjak,  

Doroteja Mlakar, Vita Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Štirje predstavniki Civilne iniciative »Okolju prijazen tir«, 

Tatjana Pirih Stojanov, Robert Golavšek - Služba za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

IZOSTANEK STA OPRAVIČILA: 

Blaž Gregorin in Jure Vidmar. 

 

 

 

Seja je bila sklicana z naslednji predlogom dnevnega reda: 

 

1. Pobuda Civilne iniciative OPT  

2. Potrditev zapisnika 7. seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje Sveta ČS Šentvid 

4. Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje Sveta ČS Šentvid  

5. Potrditev zapisnika 8. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

6. Poročilo predsednika Sveta 

7. Pobude  

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči pozdravil navzoče in  ugotovil da je navzočih  13 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o dnevnem redu. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Pobuda Civilne iniciative OPT  

2. Potrditev zapisnika 7. seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje Sveta ČS Šentvid 

4. Potrditev zapisnika 2. korespondenčne seje Sveta ČS Šentvid  

5. Potrditev zapisnika 8. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

6. Poročilo predsednika Sveta 
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7. Pobude  

 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1. 

Pobuda Civilne iniciative OPT 

 

 

Gradivo z točko so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

V uvodu v točko je predsedujoči pozdravil predstavnike Civilne iniciative »Okolju prijazen tir« in jih prosil, da 

predstavijo svoja stališča. 

 

Predstavniki so povedali, da nastopajo z mandatom večine krajanov Stanežič, Dvora in Mednega, kot tudi številnih 

krajanov, ki jih nadgradnja tira zadeva, a niso iz ČS Šentvid. 

Poudarili so, da ne nasprotujejo nadgradnji železniškega tira. Nasprotujejo le izbrani varianti, ki je po njihovi oceni 

veliko slabša od variante nadgradnje in razširitve obstoječe trase iz okoljskega, urbanega, kot tudi ekonomskega 

vidika. 

Člani Civilne iniciative ugotavljajo številne nepravilnosti pri izbiri in utemeljitvi izbire izbrane variante. Ugotavljajo, 

da priprava prostorskega načrta ni upoštevala obstoječih predpisov. V pripravo tudi ni bila vključena javnost. 

 

V nadaljevanju so opozorili, da uporaba obstoječega tira tudi za tranzitni promet izniči konkurenčnost prevoza z 

železnico med Kranjem in Ljubljano, ki je eden redkih odsekov, ki je danes konkurenčen ostalim oblikam prevoza. Z 

nadgradnjo se sicer pridobi železniška postaja v Stanežičah a se ukine postaja v Mednem. 

Opozorili so tudi na veliko obremenitev okolja s hrupom in prašnimi delci v času gradnje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje predlog sklepa 8/2: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil s stališči Civilne iniciative »Okolju prijazen tir« in jih podpira. 

Svet ugotavlja, da ni bil vključen v postopek oblikovanja predloga Državnega prostorskega načrta nadgradnje 

železniške proge na odseku Ljubljana – Kranj/Naklo in tudi ne seznanjen z alternativnimi variantami. 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 11 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 11 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 2. 

Potrditev zapisnika 7. seje Sveta ČS Šentvid 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 3/8: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 7. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 3. 

Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 4/8: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 1. korespondenčne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v 

predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 4. 

Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 5/8: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 2. korespondenčne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v 

predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 5. 

Potrditev zapisnika 8. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 6/8: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 8. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani 

obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 6. 

Poročilo predsednika Sveta 

 

Predsednik Sveta je povedal: 

 

- Koordinacija predsednikov s podžupanom je bila 4. 6. in 17.10.2024. 

- V petek, 27. septembra je izšla Jesenska številka glasila glasil Šentvid nad Ljubljano 

- 5. oktobra 2024 je bilo izvedeno Jesensko srečanje ČS Šentvid 

Udeležilo se ga je 18. društev, Knjižnica Šentvid, OŠ Šentvid in OŠ FRS, Redarji, Policisti, 

LPP, Energetika Ljubljana, Stanovanjska skupina Novi paradoks. 

Lokacije srečanja je bila spremenjena zaradi razmočenosti terena na igrišču, tako da je bilo 

Jesensko srečanje pred Ljudskim domom v Šentvidu. 

Nova lokacija zelo dobro sprejeta. 

- Na Cesti na poljane je bilo narejen postajališče šolskega avtobusa, v naselju pa  signalizacija – 

dovoljeno za lokalni promet 

- Vsebina malega dela se še v dogovarjanju 

- Finančni načrt v izvajanju v skladu z načrtovanimi roki 

 

 

 

AD 7. 

Pobude 

 

 

1. Prečkanje Guncljske ceste pri Kapelici. 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je na kratko povzel pobudo in odprl razpravo. 
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Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje sklep št. 7/8: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid podpira pobudo krajanke in na Oddelek za gospodarske dejavnosti in 

promet naslavlja prošnjo, da ta preveri možne rešitve, da se zagotovi varna hoja in varna šolska pot po 

Taborski cesti. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

2. Problematika prometa v okolici OŠ Vižmarje-Brod 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Tema je bila obravnavana tudi na sestanku pri Županu. 

Sprejeti so bili naslednji zaključki: 

 

• Na cesti Na gaju ter na cesti Na gmajni se montažne grbine zamenjajo za fiksne.  

Rok: 30.11.2024 

• Šola postavi verigo ob avtobusnem postajališču, da prepreči staršem nepravilno parkiranje, ko pripeljejo in 

odpeljejo otroke, saj imajo dovolj prostora na parkirišču ob šoli.  

Šola bo dobila sredstva za postavitev verige s strani OPVI MU MOL. 

• Predstavniki skupine za promet preverijo pri lastniku kmetijskega zemljišča, preko katerega otroci hodijo v 

šolo (območje med cesto Na gmajni in parkiriščem OŠ) ali bi dal soglasje, da MOL posuje pot s peskom. O 

(ne)pridobitvi soglasja obvestijo ČS Šentvid (v nadaljevanju: ČS). 

• Predstavniki skupine za promet od lastnikov Na Martinovi poti pridobijo soglasje za služnost, za ureditev 

pločnika na eni strani te ulice (za obojestranski pločnik je ulica preozka). O poteku obveščajo ČS. 

• S predlogom postavitve dodatnega semaforja na Tacenski ulici se MOL ne strinja, potrebno je vzgajati ot 

Roke (tudi ostale občane), da naredijo nekaj korakov več do bližnjega semaforja in tam prečkajo cesto. 

• MOL bo pripravila predlog ureditve enosmernih ulic na tem območju.  

Rok: 28.2.2025 

• OGDP preveri, zakaj je bil odstranjen prometni znak za potek prednostne ceste Brodska cesta – Martinova pot 

ter znak ponovno postavi.  

Rok: 30.11.2024 

• V okolici šole, predvsem na cesti Na gmajni Mestno redarstvo prične z izvajanjem meritev hitrosti 2x 

tedensko.  

Rok: takoj. 

• ČS stopi v kontakt z. go. Špelo Fortin, predsednico NK ARNE TABOR '69 z namenom seznanitve o 

uspešnosti dogovarjanja z lastniki zemljišč za gradnjo nogometnega igrišča.  

 

 

 

3. Remiza LPP v Stanežičah – Predlog za sklic zbora občanov 

 

Pobudo so člani Sveta sprejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

V razpravi so člani Sveta ugotovili, da nimajo dovolj informacij, da bi lahko oblikovali stališče. 
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Dogovorjeno je bilo, da se na prihodnjo redno sejo povabi podžupana  Roka Žnidaršiča, ki pokriva področje 

urbanizma v MOL. 

 

 

 

4. Drevesa Zvezda 20 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je na kratko povzel pobudo in odprl razpravo. 

 

Po zaključku je bil sprejet naslednji sklep  

Pobudo svetnika ČS Šentvid so člani Sveta prejeli z e-pošto. 

Ta v pobudi ugotavlja, da pesek, ki je bil nasut v času zime, letos ni bil pometen in ostaja na cestah ter tako 

podaljšuje zavorno pot vozil. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je predsedujoči dal na glasovanje naslednji predlog sklepa 8/8: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid se je seznanil s pobudo krajana, ki opozarja na padanje vej na 

avtomobile na parkirišču pri objektu Zvezda 20. 

 

Oddelku za gospodarske dejavnosti predlaga, da izvede terenski ogled in po potrebi ukrepa. 
 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 12 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

5. Jez na Savi 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je na kratko povzel pobudo in odprl razpravo. 

 

V razpravi so člani Sveta ugotovili, da v koritu reke Save potekajo dela za večjo pretočnost in manjšo razlivnost 

reke. 

 

 

 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in zaključil sejo. 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 


